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Protokół nr XXXIII/21 

z obrad XXXIII Sesji Rady Gminy Stargard  

z dnia 17 grudnia 2021 r. w trybie zdalnym 

 

AD 1. OTWARCIE OBRAD XXXIII SESJI RADY GMINY STARGARD 

Przewodniczący Rady Gminy Stargard Sebastian Janiak obecny w sali konferencyjnej 

Urzędu Gminy Stargard, w dniu 17 grudnia 2021 roku o godz. 10.06 dokonał otwarcia obrad 

XXXIII Sesji Rady Gminy Stargard. Z uwagi na awarię systemu spowodowanej brakiem 

dźwięku Przewodniczący Rady Gminy Stargard Sebastian Janiak zarządził przerwę 

techniczną, która trwała od godziny 10.10 do godziny 10.33. Po przerwie, tj. o godzinie 10.33 

Przewodniczący Rady Gminy Stargard Sebastian Janiak wznowił obrady XXXIII Sesji 

i ze względu na wcześniejszy brak dźwięku odczytał ponownie punkt 1. porządku obrad 

i powiedział, że otwiera obrady XXXIII Sesji Rady Gminy Stargard w dniu 17 grudnia 

2021r., która odbywa się z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość 

(zdalny tryb obradowania). 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Stargard Sebastian Janiak wyjaśnił, że podstawą 

prawną zdalnego trybu obradowania jest art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. 

o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem 

i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 

kryzysowych, a następnie poinformował Radnych o kwestiach organizacyjnych w trakcie 

obrad sesji, tj. m.in. o sposobie głosowania oraz chęci zabrania głosu. 

 

AD 2. STWIERDZENIE QUORUM 

Przewodniczący Rady Gminy Stargard Sebastian Janiak po sprawdzeniu obecności, 

stwierdził, że na stan 15 radnych obecnych było 13 radnych, co stanowiło quorum 

do prowadzenia prawomocnych obrad. W trakcie sprawdzania obecności nieobecni byli: 

Radny Mateusz Jarosz oraz Radny Krzysztof Kowalczyk, którzy dołączyli do obrad sesji. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak przywitał wszystkich uczestników obrad 

sesji, tj. Radnych, Wójta Gminy Stargard Jerzego Makowskiego, Zastępcę Wójta Gminy 

Dorotę Mazur, Skarbnik Gminy Bernadetę Kubicką, Sekretarz Gminy Jadwigę Michalską, 

Radcę Prawnego Kingę Przybylską-Charif oraz Prezesa OSP Grzędzice Pana Daniela 

Lesnera, a także wszystkich, którzy oglądają transmisję obrad Sesji. 

 

AD 3. ZATWIERDZENIE PORZĄDKU OBRAD 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak wyjaśnił, że Radni przed Sesją, w terminie 

określonym w §23 Statutu Gminy Stargard, otrzymali porządek obrad XXXIII Sesji Rady 

Gminy Stargard wraz z projektami uchwał i wszystkimi materiałami na sesję. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał porządek obrad 

XXXIII Sesji Rady Gminy Stargard, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad XXXIII Sesji Rady Gminy Stargard. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu Nr XXXII/21 z obrad Sesji Rady Gminy Stargard, która odbyła się 

w dniu 19 listopada 2021 r. 

5. Interpelacje radnych. 
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6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard na rok 

2022 po uprzednim: 

‒ przedstawieniu projektu uchwały budżetowej przez Wójta Gminy,  

‒ odczytaniu opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz opinii i wniosków 

Komisji, 

‒ ustosunkowaniu się Wójta Gminy do opinii i wniosków, 

‒ debata nad projektem uchwały budżetowej wraz z przyjętymi wnioskami. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Stargard na lata 2022-2035.  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

na 2022 rok.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji 

Rady Gminy Stargard na 2022 rok.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy 

Gminy Stargard z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2022 r.” 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022r. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 

2022-2028. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność gminy oraz odstąpienia 

od przetargowego trybu jej zawarcia.  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

dzierżaw nieruchomości stanowiącej własność gminy. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości stanowiących własność gminy. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego dotyczącego realizacji zadania z zakresu publicznego transportu 

zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej pomiędzy Gminą Stargard a Gminą 

Suchań. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Gminą Stargard a Gminą Suchań w zakresie lokalnego 

transportu zbiorowego. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Gminą Stara Dąbrowa a Gminą Stargard w zakresie 

lokalnego transportu zbiorowego. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia zgody na zawarcie umów 

o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy 

Stargard niewygasających z upływem roku budżetowego 2021.  

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2021 r. 

22. Informacja nt. działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

23. Informacja nt. działalności Przewodniczącego Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

24. Wolne wnioski i zapytania. 

25. Ustalenie terminu następnej sesji. 

26. Zamknięcie obrad sesji. 
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Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poinformował, że do obrad sesji dołączył 

Radny Mateusz Jarosz oraz Radny Krzysztof Kowalczyk. 

O godz. 10.39 Radny Maciej Lipka za zgodą Przewodniczącego opuścił obrady sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak powiedział, że 14 grudnia 2021r. 

wpłynął Wniosek Wójta Gminy o wprowadzenie do porządku obrad XXXIII Sesji Rady 

Gminy Stargard projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Gminą Stargard a Gminą Marianowo w zakresie lokalnego 

transportu zbiorowego. 

Wniosek Wójta Gminy do zmiany porządku obrad wraz z kopią projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Stargard 

a Gminą Marianowo w zakresie lokalnego transportu zbiorowego, stanowi załącznik nr 2 

do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję na temat 

przedmiotowego wniosku i zapytał, czy są pytania i uwagi? 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał 

pod głosowanie Wniosek Wójta Gminy o wprowadzenie do porządku obrad XXXIII Sesji 

Rady Gminy Stargard projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Stargard a Gminą Marianowo w zakresie 

lokalnego transportu zbiorowego. 

 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad Wnioskiem Wójta Gminy o wprowadzenie 

do porządku obrad XXXIII Sesji Rady Gminy Stargard projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Stargard 

a Gminą Marianowo w zakresie lokalnego transportu zbiorowego stanowi załącznik nr 3 

do niniejszego protokołu. 

 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania 14 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących 

się” przyjęła wniosek Wójta Gminy o wprowadzenie do porządku obrad XXXIII Sesji Rady 

Gminy Stargard projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Gminą Stargard a Gminą Marianowo w zakresie lokalnego 

transportu zbiorowego. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak powiedział, że 15 grudnia 2021r. 

wpłynął Wniosek Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o wprowadzenie 

do porządku obrad XXXIII Sesji Rady Gminy Stargard punktu dotyczącego rozpatrzenia 

projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na nieprawidłowe działanie Wójta Gminy 

Stargard. 

Wniosek Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o wprowadzenie do porządku 

obrad XXXIII Sesji Rady Gminy Stargard punktu dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały 

w sprawie rozpatrzenia skargi na nieprawidłowe działanie Wójta Gminy Stargard 

wraz z kopią ww. projektu uchwały, stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję na temat 

przedmiotowego wniosku i zapytał, czy są pytania i uwagi? 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał 

pod głosowanie Wniosek Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

o wprowadzenie do porządku obrad XXXIII Sesji Rady Gminy Stargard punktu dotyczącego 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na nieprawidłowe działanie 
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Wójta Gminy Stargard. 

 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad wnioskiem Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji o wprowadzenie do porządku obrad XXXIII Sesji Rady Gminy Stargard 

punktu dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

na nieprawidłowe działanie Wójta Gminy Stargard, stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 

 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania 13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 

1 osoba niegłosująca, przyjęła wniosek Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji o wprowadzenie do porządku obrad XXXIII Sesji Rady Gminy Stargard punktu 

dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na nieprawidłowe 

działanie Wójta Gminy Stargard. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Stargard Sebastian Janiak zapytał, czy są wnioski 

do porządku obrad? 

Wobec braku innych wniosków do zmiany porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 

Sebastian Janiak poddał pod głosowanie porządek obrad XXXIII Sesji Rady Gminy 

Stargard po zmianie. Porządek obrad XXXIII Sesji Rady Gminy Stargard po zmianie, 

przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad XXXIII Sesji Rady Gminy Stargard. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu Nr XXXII/21 z obrad Sesji Rady Gminy Stargard, która odbyła się 

w dniu 19 listopada 2021 r. 

5. Interpelacje radnych. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard na rok 

2022 po uprzednim: 

‒ przedstawieniu projektu uchwały budżetowej przez Wójta Gminy,  

‒ odczytaniu opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz opinii i wniosków 

Komisji, 

‒ ustosunkowaniu się Wójta Gminy do opinii i wniosków, 

‒ debata nad projektem uchwały budżetowej wraz z przyjętymi wnioskami. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Stargard na lata 2022-2035.  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

na 2022 rok.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji 

Rady Gminy Stargard na 2022 rok.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy 

Gminy Stargard z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2022 r.” 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022r. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 

2022-2028. 
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13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność gminy oraz odstąpienia 

od przetargowego trybu jej zawarcia.  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

dzierżaw nieruchomości stanowiącej własność gminy. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości stanowiących własność gminy. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego dotyczącego realizacji zadania z zakresu publicznego transportu 

zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej pomiędzy Gminą Stargard a Gminą 

Suchań. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Gminą Stargard a Gminą Suchań w zakresie lokalnego 

transportu zbiorowego. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Gminą Stara Dąbrowa a Gminą Stargard w zakresie 

lokalnego transportu zbiorowego. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia zgody na zawarcie umów 

o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy 

Stargard niewygasających z upływem roku budżetowego 2021.  

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2021 r. 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Gminą Stargard a Gminą Marianowo w zakresie lokalnego 

transportu zbiorowego. 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na nieprawidłowe działanie 

Wójta Gminy Stargard.  

24. Informacja nt. działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

25. Informacja nt. działalności Przewodniczącego Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

26. Wolne wnioski i zapytania. 

27. Ustalenie terminu następnej sesji. 

28. Zamknięcie obrad sesji. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad zatwierdzeniem porządku obrad, stanowi 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania 14 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

zatwierdziła porządek obrad XXXIII Sesji Rady Gminy Stargard po zmianach i według tego 

porządku obrad obradowała podczas XXXIII Sesji Rady Gminy Stargard. 

AD 4. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU NR XXXII/21 Z OBRAD SESJI RADY GMINY 

STARGARD, KTÓRA ODBYŁA SIĘ W DNIU 19 LISTOPADA 2021 R. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod głosowanie protokół 

Nr XXXII/21 z obrad Sesji Rady Gminy Stargard, która odbyła się w dniu 19 listopada 2021r. 

bez odczytywania.  

 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad przyjęciem protokołu Nr XXXII/21 z obrad 

XXXII/21 Sesji Rady Gminy Stargard, która odbyła się w dniu 19 listopada 2021 r., stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
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Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 14 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

przyjęła protokół z obrad XXXII Sesji Rady Gminy z dnia 19 listopada 2021 r. 

 

AD 5. INTERPELACJE RADNYCH 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zapytał Radnych, czy ktoś zgłasza 

interpelacje? Interpelacji nie zgłoszono. 

AD 6. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE UCHWALENIA 

BUDŻETU GMINY STARGARD NA ROK 2022 

po uprzednim: 

- przedstawieniu projektu uchwały budżetowej przez Wójta Gminy,  

- odczytaniu opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz opinii i wniosków Komisji, 

- ustosunkowaniu się Wójta Gminy do opinii i wniosków, 

- debata nad projektem uchwały budżetowej wraz z przyjętymi wnioskami. 

oraz 

AD 7. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE UCHWALENIA 

WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ GMINY STARGARD NA LATA 2022-

2035 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak powiedział, że proponuje, aby punkt 6 

tj. rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard na rok 2022 

i punkt 7 tj. rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Stargard na lata 2022-2035 omawiać łącznie. Wobec braku sprzeciwu 

Rady Gminy, Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak przystąpił do procedowania nad 

rozpatrzeniem projektu uchwały budżetowej na rok 2022 oraz projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Stargard na lata 2022-2035. 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard na rok 2022, stanowi 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Stargard 

na lata 2022-2035, stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak powiedział, że uchwała 

budżetowa procedowana jest zgodnie z uchwałą Nr XLI/325/10 z dnia 17 września 2010 r. 

w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej. Kontynuując Przewodniczący Rady 

Gminy poinformował, że Wójt Gminy Stargard przedłożył Projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Stargard na rok 2022 oraz Projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Stargard na lata 2022-2035 organowi stanowiącemu 

a wszystkie stałe Komisje Rady Gminy Stargard na posiedzeniach dyskutowały 

nad powyższymi projektami uchwał. Ponadto Wójt przedłożył także powyższe projekty 

uchwał Regionalnej Izbie Obrachunkowej celem zaopiniowania. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poprosił Wójta Gminy 

o przedstawienie Projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard na rok 

2022 oraz Projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Stargard na lata 2022-2035. 

Wójt Gminy Jerzy Makowski przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Stargard na rok 2022. 
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak powiedział o uchwałach 

wraz z opiniami Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie, tj.: 

- Uchwała Nr CCL.627.2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Szczecinie z dnia 14 grudnia 2021 r. w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały 

budżetowej gminy Stargard na 2022 rok, która stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu. 

- Uchwała Nr CCL.628.2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Szczecinie z dnia 14 grudnia 2021 r. w sprawie wydania opinii o możliwości sfinansowania 

deficytu budżetowego wykazanego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Stargard na 2022 

r. Powyższa uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

- Uchwałę Nr CCL.629.2021 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Szczecinie z dnia 14 grudnia 2021 r. w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały 

o wieloletniej prognozie finansowej Gminy Stargard. Powyższa uchwała stanowi załącznik 

nr 12, do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poprosił przewodniczących 

poszczególnych komisji o przedstawienie wypracowanych przez Komisje opinii i wniosków 

do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard na rok 2022 

oraz projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Stargard na lata 2022-2035. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

powiedziała, że Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty na posiedzeniu w dniu 13 grudnia 

2021 roku, 4 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się”, pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard na rok 2022. Ponadto 

Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty na tym samym posiedzeniu 4 głosami „za” 

przy 1 głosie „wstrzymującym się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stargard na lata 2022-2035. 

Opinia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty stanowi załącznik nr 13, do niniejszego 

protokołu. 

Następnie Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Monika Nikołajew poinformowała, że 

Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 14 grudnia 2021 roku, 4 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard na rok 2022. 

Ponadto Komisja Rewizyjna na tym samym posiedzeniu 4 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stargard 

na lata 2022-2035. Opinia Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 14, do niniejszego 

protokołu. 

Następnie głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Paweł Żmuda 

i powiedział, że na posiedzeniu w dniu 13 grudnia 2021 roku Komisja Skarg, Wniosków 

i Petycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie budżetu Gminy Stargard na rok 

2022. Jednocześnie na tym samym posiedzeniu Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stargard na lata 2022-2035. 

Opinia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowi załącznik nr 15, do niniejszego 

protokołu. 

Jako ostatnią opinię komisji wiodącej, tj. Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego 

i Budżetu do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard na 2022 rok 

oraz do projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Stargard na lata 2022-2035 przedstawił Przewodniczący Komisji Budżetu Józef Tracz, 

który poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu na posiedzeniu 

w dniu 15 grudnia 2021 roku, po zapoznaniu się z opiniami Komisji Socjalno-Porządkowej 

i Oświaty, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji Rewizyjnej, 7 głosami „za” 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na rok 2022 
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wraz z wnioskiem, który został wypracowany na posiedzeniu wspólnych komisji 30 listopada, 

a doprecyzowany 15 grudnia, dotyczącym zmiany zapisu nazw zadań określonych 

w wydatkach Gminy na rok 2022 w dziale 754 bezpieczeństwo publiczne ochrona 

przeciwpożarowa, rozdział 754 12 ochotnicze straże pożarne w § 6050, wydatki inwestycyjne 

jednostek budżetowych, zadanie rozbiórka modernizacja i budowa remiz, zapisać rozbiórka 

i budowa remizy strażackiej dla OSP w Grzędzicach, oraz w § 6060 wydatki na zakupy 

inwestycyjne jednostek, zadanie zakup pojazdu ratowniczo-gaśniczego, wkład własny, 

zapisać, zakup pojazdu ratowniczo-gaśniczego, wkład własny Gminy dla OSP Grzędzice. 

Ponadto Komisja na tym samym posiedzeniu 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stargard 

na lata 2022-2035. 

Opinia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu stanowi załącznik nr 16, 

do niniejszego protokołu. 

Wniosek Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu do projektu uchwały 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard na rok 2022, który Komisja wypracowała 

na posiedzeniu połączonym wszystkich stałych Komisji Rady Gminy w dniu 30 listopada 

2021 r., stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

Wniosek Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu do projektu uchwały 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard na rok 2022, który Komisja wypracowała 

na posiedzeniu połączonym wszystkich stałych Komisji Rady Gminy w dniu 30 listopada 

2021 r., a doprecyzowany na posiedzeniu w dniu 15 grudnia 2021 r., stanowi załącznik nr 18 

do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak powiedział o Zarządzeniu Wójta 

Gminy Stargard Nr 303/21 z dnia 16 grudnia 2021 r., wyrażające stanowisko wobec projektu 

uchwały budżetowej Gminy Stargard na 2022 rok. Powyższe Zarządzenie stanowi załącznik 

nr 19, do niniejszego protokołu. 

Kontynuując Przewodniczący Rady Gminy Stargard Sebastian Janiak powiedział 

o Zarządzeniu Wójta Gminy Stargard Nr 301/21 z dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie 

autopoprawki do projektu uchwały budżetowej Gminy Stargard na 2022 r., które stanowi 

załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Stargard Sebastian Janiak powiedział 

o Zarządzeniu Wójta Gminy Stargard Nr 302/21 z dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie 

autopoprawki do projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Stargard na lata 2022-2035, które stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył debatę nad projektem uchwały 

budżetowej na 2022 rok wraz z autopoprawką oraz projektem uchwały w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Stargard na lata 2022-2035 wraz z autopoprawką. 

Następnie Przewodniczący powiedział, że w związku z tym, iż wpłynął wniosek Komisji 

Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu podda go pod głosowanie. 

Radna Agnieszka Bieniek powiedziała, że ma pytanie do Wójta dotyczące Zarządzenia 

Nr 303/21, odnośnie §2, a mianowicie, Radna powiedziała, iż nie były głosowane wnioski 

Komisji Budżetowej, a Wójt w Zarządzeniu podnosi głos, że przyjmuje opinię Komisji 

Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu z dnia 15 grudnia 2021 roku, bez uwzględniania 

wniosku Komisji dotyczącego zmian nazw zadań. Radna zapytała, co Wójt tutaj ma na myśli 

i o co chodzi? 
Wójt Gminy Jerzy Makowski powiedział, że podtrzymuje stanowisko, które przedstawił 
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w projekcie budżetu, iż nie powinno się wpisywać nazw zadań, nazw miejscowości, 

ponieważ w odpowiedzi na pismo Komendanta, odpisał, że zabezpieczy środki, jednak w tym 

piśmie nie ma podanej miejscowości i wszyscy druhowie mogą wystąpić z wnioskiem o auto. 

Następnie odnośnie stanowiska wyrażonego w Zarządzeniu, Wójt powiedział, że jest takie, 

tylko dlatego, iż zna już opinie i analizę Państwowego Powiatowego Komendanta Straży 

Pożarnej ze Stargardu, który przedstawił analizę funkcjonowania straży. W związku z tym 

Wójt powiedział, że ma obawę, iż jeżeli wskazałby to zadanie, to czy którakolwiek jednostka 

mogłaby się starać o dofinansowanie. Wójt powiedział, że to jest tylko propozycja, ale będzie 

późniejszy tryb procedowania i Radni będą podejmować stanowisko odnośnie opinii Komisji 

Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu w głosowaniu.  

Radna Agnieszka Bieniek powiedziała, że w jej ocenie, to świadczy o tym, iż Wójt boi się 

OSP Grzędzice. Radna dodała, że ma pismo z odpowiedzią Wójta, iż 200 tys. zł na wkład 

własny niezbędny do rozpoczęcia procedur pozyskiwania środków zewnętrznych na zakup 

nowego wozu bojowego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Grzędzicach, będzie przedłożone 

do projektu budżetu. Kontynuując Radna powiedziała, że w projekcie budżetu nawet nie ma 

wzmianki o OSP Grzędzice, a ta jednostka jest w najgorszej sytuacji kryzysowej na terenie 

Powiatu. Ponadto Radna wyjaśniła, że nie mogą wszystkie jednostki wystąpić o wóz, tylko te, 

które mają wkład własny z Gminy, albo mają sponsorów. Radna powiedziała, że otrzymała 

pismo z Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji, a następnie Radna odczytała 

fragment tego pisma, a mianowicie iż ocena wyżej wymienionych potrzeb w danym 

powiecie, a następnie województwie, a także hierarchizacji zgodnie z możliwościami 

finansowymi, odbywa się z jednoczesną analizą udziału środków własnych jednostki bądź 

Gminy w realizacji zakupu danego sprzętu. Zakup samochodu dla poszczególnych OSP 

odbywa się w ramach montażu finansowego z różnych źródeł, w tym ze środków 

Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, przy jednoczesnym 

zapewnieniu wkładu własnego ze strony jednostki oraz środków finansowych właściwej 

Gminy, odpowiedzialnej za pokrywanie kosztów funkcjonowania jednostki OSP. Radna 

powiedziała, że mając zapewnienie Wójta i pismo od Wójta z odpowiedzią 

o zagwarantowanych 200 tys. zł, jednostka OSP Grzędzice, jako pierwsza złożyła wniosek 

o nowy wóz, chociaż nie ma jeszcze naboru, ponieważ nie mają żadnego wozu. Radna 

odnosząc się do Analizy Komendanta Powiatowego, wyraziła swoją opinię i powiedziała, 

że jest to analiza nędzy i rozpaczy jednostki OSP. Radna zapytała, gdzie od 2010 roku, 

był Wójt i Komendant, który nadzoruje jednostki w Krajowym Systemie Ratowniczo-

Gaśniczym, żeby wyciągnąć dłoń do jednostki, aby pomóc i uzdrowić sytuację. Radna 

powiedziała, że to pokazuje, iż doszło do takiej sytuacji, że na chwilę obecną jest remiza 

do rozbiórki i dwa niesprawne pojazdy. Radna powiedziała, że w Analizie nie ma informacji 

o spotkaniach z Prezesem OSP i chęci pomocy, ponadto jest ona w ocenie Radnej, 

nieaktualna, niekompletna i zawiera błędy, a także nie jest wspomniany drugi niesprawny 

samochód OSP Grzędzice. Ponadto zapytała, dlaczego Analiza z działań ratowniczych 

realizowanych przez strażaków OSP Grzędzice za okres od 1 stycznia 2015 roku do 31 

października 2021 roku jest pod kątem zakupu nowego wozu OSP Grzędzice? Ponadto 

Radna zapytała, na czyje jest zlecenie i dlaczego nie jest pod kątem całej Gminy, albo całego 

Powiatu? Radna powiedziała, że chciałaby się zapoznać czy inne jednostki są w takiej samej 

sytuacji jak OSP Grzędzice.  Radna dodała, że to jest porównanie jednostki OSP Grzędzice 

z OSP Żarowo, która ma dwa wozy z 2004 i 2014 roku, a OSP Grzędzice ma dwa wozy 

z 1988 i 1984 roku, które są niesprawne. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odnośnie Analizy, powiedział, że jeżeli 

jest taka potrzeba, to zostanie opublikowana również na stronach internetowych Urzędu, 

żeby mieszkańcy mogli się zapoznać. Przewodniczący powiedział, że w jego opinii nie ma 

podstaw, żeby podważać Analizę, ponieważ jest to dokument, podpisany przez Komendanta 
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Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Stargardzie i został on zatwierdzony, 

i sporządzony przez jednostkę Państwowej Straży Pożarnej. Następnie dodał, że jeżeli Radna 

nie zgadza się z Analizą, to może stworzyć własną. Kontynuując Przewodniczący powiedział, 

że odnosząc się do kwestii wniosku Radnej, który złożyła na Komisji, będzie głosował 

przeciw, ponieważ każda jednostka ma prawo złożyć wniosek o dofinansowanie zakupu 

pojazdu pożarniczego i żaden przepis ustawy nie ogranicza takiego prawa poszczególnym 

jednostkom, a ograniczenie w formie zapisu w budżecie, że dotyczy to tylko i wyłącznie 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Grzędzicach, byłoby krzywdzące dla jednostek, takich 

jak Żarowo, Pęzino, Barzkowice czy też Sowno. Przewodniczący powiedział, że równie 

dobrze wniosek może złożyć OSP Grzędzice, natomiast czy samochód trafi do którejś 

z jednostek na terenie naszej Gminy w 2022 roku, czy też nie, to już nie ma na to żadnego 

wpływu, ponieważ decyzje są podejmowane ponad Urzędem, a w chwili obecnej jest kwestia 

zabezpieczenia środków finansowych na ten cel. 

Radna Agnieszka Bieniek powiedziała, że teraz jest wpływ na to i zapytała dlaczego 

w budżecie, jak jest remont szkoły, to jest wymieniona nazwa szkoły? Następnie wyraziła 

swoją opinię i zapytała, czy Przewodniczący podważa pismo Ministra? Radna powiedziała, 

że nie mogą wszystkie jednostki złożyć wniosku, tylko te, które mają zapewniony wkład 

własny. Radna zapytała, dlaczego Wójt wprowadził uchwałą 180 tys. zł na wkład własny 

dla OSP Sowno jeszcze w tym roku na wóz, którego niestety nie udało się pozyskać, 

a z którego w opinii Radnej, cieszyłaby się Gmina i Radni? Radna powiedziała, że powinno 

być sprecyzowane dla jakiej jednostki i to Wójt, zdaniem Radnej jest decydentem, 

gdzie powiedziała, że ma potwierdzenie Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji. 

Radna powiedziała, że Wójt jest decydentem, ponieważ to są podatki mieszkańców. Radna 

dodała, że na tym etapie, to Wójt decyduje, dla której jednostki da wkład własny. Radna 

dodała, że w budżecie jest 200 000 zł, czyli dla jednej jednostki, ponieważ wkładu własnego 

trzeba mieć minimum 200 000 zł. Radna dodała, że chyba, iż  dana jednostka prowadzi 

zbiórkę albo ma sponsorów i uzbiera te pieniądze, to może rzeczywiście wystartować, 

ponieważ gdyby wszystkie wystartowały, to zdaniem Radnej skompromitowałyby się. 

Kontynuując Radna wyjaśniła, że dopiero potem Komendant przyjmując opinię Wójta 

wysyła ją do Komendanta Wojewódzkiego, a ten przesyła do Komendanta Głównego, który 

znając możliwości, będzie wiedział, której jednostce, jaki wóz przydzielić. Następnie Radna 

powiedziała, że jeżeli te 200 tys. zł nie zostanie poparte, to ma prawo czuć się oszukana 

i wyraziła swoją opinię w tym zakresie. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak powiedział, że nie zgadza się z Radną. 
Radna Monika Nikołajew złożyła wniosek formalny o zakończenie dyskusji. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję wniosek formalny 

Radnej Moniki Nikołajew o zakończenie dyskusji. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał wniosek formalny Radnej Moniki Nikołajew o zakończenie dyskusji 

pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad wnioskiem formalnym Radnej Moniki 

Nikołajew o zakończenie dyskusji, stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 10 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”, 

przyjęła wniosek formalny Radnej Moniki Nikołajew o zakończenie dyskusji. 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
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W tym momencie, w trakcie obrad sesji, wypowiedź Przewodniczącego Rady Gminy 

było słychać w sali konferencyjnej, natomiast Przewodniczącego nie było słychać 

w wideokonferencji i w transmisji: 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak powiedział, że poddaje wniosek Komisji 

Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu pod głosowanie, a następnie odczytał treść 

wniosku, w brzmieniu: Wniosek Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu 

do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard na rok 2022 dopisania 

do nazw zadań określonych w wydatkach Gminy na rok 2022 w dziale 754 Bezpieczeństwo 

publiczne i ochrona przeciw pożarowa, rozdział 75412 Ochotnicze straże pożarne: 

w paragrafie 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych, zadanie „Rozbiórka, 

modernizacja i budowa remiz” zapisać „Rozbiórka i budowa remizy strażackiej dla OSP 

w Grzędzicach”  oraz w paragrafie 6060 Wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek,  zadanie  

„Zakup pojazdu ratowniczo-gaśniczego – wkład własny” zapisać „Zakup pojazdu ratowniczo-

gaśniczego – wkład własny Gminy dla OSP Grzędzice”.  

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad powyższym wnioskiem Komisji Gospodarki 

Mienia Komunalnego i Budżetu, stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 8 głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się”, 

1 osoba niegłosująca, przyjęła wniosek Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu 

do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stargard na rok 2022 dopisania 

do nazw zadań określonych w wydatkach Gminy na rok 2022 w dziale 754 Bezpieczeństwo 

publiczne i ochrona przeciw pożarowa, rozdział 75412 Ochotnicze straże pożarne: 

w paragrafie 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych, zadanie „Rozbiórka, 

modernizacja i budowa remiz” zapisać „Rozbiórka i budowa remizy strażackiej dla OSP 

w Grzędzicach”  oraz w paragrafie 6060 Wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek,  zadanie  

„Zakup pojazdu ratowniczo-gaśniczego – wkład własny” zapisać „Zakup pojazdu ratowniczo-

gaśniczego – wkład własny Gminy dla OSP Grzędzice”. 

Od tego momentu obrad sesji Przewodniczącego Rady Gminy było już słychać zarówno 

w wideokonferencji oraz w transmisji: 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zapytał dwukrotnie, czy są jeszcze jakieś 

wnioski do projektu uchwały? Wobec braku wniosków Przewodniczący Rady Gminy 

Sebastian Janiak zapytał czy są jeszcze jakieś pytania odnośnie uchwały budżetowej? 

Radna Agnieszka Bieniek zapytała czy w chwili obecnej będzie głosowanie 

nad Zarządzeniem Wójta? 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak wyjaśnił, że w tej chwili jest dyskusja 

nad projektem uchwały budżetowej. Następnie zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos 

w sprawie uchwały budżetowej oraz wieloletniej prognozy finansowej? 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

debatę i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Stargard na 2022 rok wraz z autopoprawką i wnioskiem Komisji. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
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Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 12 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”, 

1 osoba niegłosująca, podjęła uchwałę Nr XXXIII/294/21 z dnia 17 grudnia 2021 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Stargard na rok 2022 wraz z autopoprawką i wnioskiem Komisji, 

która stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak powiedział, że projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Stargard na lata 2022-2035 

omawiany był w powyższym punkcie, w związku z tym poddał projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Stargard na lata 2022-2035 

wraz z autopoprawką pod głosowanie.  

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 13 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”, 

podjęła uchwałę Nr XXXIII/295/21 z dnia 17 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Stargard na lata 2022-2035 wraz z autopoprawką, 

która stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak o godzinie 11.22 zarządził przerwę 

w obradach sesji. Natomiast po przerwie, która trwała do godziny 11.50 Przewodniczący 

Rady Gminy wznowił obrady sesji i sprawdził obecność. Po przerwie w trakcie sprawdzania 

obecności, nieobecny był Radny Grzegorz Stępień oraz Radny Paweł Szutkowski. 

Po sprawdzeniu obecności o godzinie 11.55 nastąpiła awaria systemu, spowodowana brakiem 

dostępu do internetu. W związku z tym nastąpiła przerwa techniczna od godziny 11.55 

do godziny 12.09. Po przerwie technicznej i usunięciu awarii o godzinie 12.09, 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak wznowił obrady sesji i sprawdził obecność. 

Po przerwie w trakcie sprawdzania obecności, nieobecny był Radny Grzegorz Stępień, który 

dołączył do obrad sesji.  

Radna Monika Nikołajew zabierając głos odnośnie wniosku Komisji Gospodarki Mienia 

Komunalnego i Budżetu, nad którym Radni głosowali, powiedziała, że zgłosiła wniosek 

formalny o zakończenie rozmowy, a po tym wniosku od razu wskoczył wniosek Komisji 

i Przewodniczący nie wytłumaczył nad czym będzie głosowanie. Radna powiedziała, 

że nie miała możliwości zgłoszenia się i proszenia o głos, ponieważ to się nie wyświetlało 

w tym czasie. W związku z tym Radna powiedziała, że składa wniosek formalny 

o reasumpcję głosowania.  

Radny Paweł Żmuda powiedział, że chciałby zabrać głos, również w podobnej kwestii 

jak Radna, a mianowicie powiedział, iż u niego na komputerze nie było w ogóle słychać 

Przewodniczącego, tylko zobaczył tabelkę po głosowaniu, gdzie było napisane, że jest 

jako „obecny, niegłosujący”. Radny powiedział, że nie miał w ogóle możliwości oddania 

głosu, więc nie wie, co w tej sytuacji i jak to przewiduje prawo? Radny zapytał o możliwość 

ponownego przystąpienia do głosowania w ramach reasumpcji, ponieważ to chyba problemy 

techniczne zadecydowały o tym, że był pozbawiony oddania głosu nad wnioskiem Komisji 

Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zapytał, czy są jeszcze jakieś wnioski? 

O godz. 12.14 do obrad sesji dołączył ponownie Radny Grzegorz Stępień. 

https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
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Radny Krzysztof Kowalczyk powiedział, że w odniesieniu do złożonych dwóch wniosków 

Radnej Moniki Nikołajew oraz Radnego Pawła Żmudy, chciałby zauważyć, że nie można 

wrócić do reasumpcji głosowania nad wnioskami, które już zostały przegłosowane, ponieważ 

można to zrobić bezpośrednio po głosowaniu, a nie w momencie, gdzie odbyło się głosowanie 

już punktu 6 i punktu 7. Następnie Radny powiedział, że chciałby jeszcze wrócić 

do rozpatrzenia projektu uchwały, gdzie Radna Agnieszka Bieniek, w jego ocenie dobrze 

zwróciła uwagę, że Wójt składa Zarządzenie, w którym nie uwzględnia wniosku Komisji, 

tak jakby już do przodu wiedział, że wniosek jest z góry przesądzony. Radny powiedział, że  

wydaje mu się, że nie poszło to po myśli niektórych członków Rady i nie każdemu to pasuje, 

że wniosek, jaki Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu złożyła na posiedzeniu 

Komisji o wpisanie do zadań w budżecie gminy, został przegłosowany „za” i wszystko było 

czytelne dla wszystkich. Radny powiedział, że jest przeciw tym wnioskom i w ogóle nie 

powinna się taka sytuacja pojawić w tym momencie, że będzie reasumpcja głosowania. 

Radny dodał, że zauważa, iż nie będzie to zgodne i jeżeli zostanie zrobione, to uprzedza, że 

zgłosi to do wyższych służb.  

Radna Monika Nikołajew (ad vocem) zwracając się do Radnego Krzysztofa Kowalczyka, 

powiedziała, że nie miała możliwości proszenia o głos, ponieważ były głosowania jedno 

po drugim i nie było technicznie możliwości, żeby mogła poprosić o głos, aby poprosić 

Przewodniczącego o wytłumaczenie wniosku, nad czym głosujemy itd. Radna powiedziała, 

że chyba Radny o tym wie, jak to się odbyło. Radna powiedziała, że zagłosowała dobrze, 

zgodnie ze swoim rozumowaniem i sumieniem, i zagłosuje tak samo ponownie, ale nie o to 

chodzi, ponieważ w ocenie Radnej, tak naprawdę to Radni nie wiedzą nad czym głosowali. 

Radna dodała, że nie ma technicznej możliwości poproszenia o głos.   

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak powiedział, że posiłkując się przepisami 

na chwilę obecną obowiązującymi, czyli uchwałą Rady Gminy w sprawie Statutu Gminy 

Stargard odnośnie procedury głosowania, a mianowicie § 53, ust. 2 o reasumpcji głosowania 

decyduje przewodniczący obrad w przypadkach, gdy wynik głosowania budzi uzasadnione 

wątpliwości. Wniosek o dokonanie reasumpcji może być zgłoszony wyłącznie bezpośrednio 

po głosowaniu, którego wniosek dotyczy. Przewodniczący powiedział, że w związku z tym, 

iż przegłosowane zostały dwie uchwały, tj. uchwała budżetowa oraz uchwała dotycząca 

wieloletniej prognozy finansowej, jak również z szacunku dla demokracji, a także ze uwagi, 

iż w główce głosowania, czyli na wyświetlonej tablicy była informacja odnośnie tego, czego 

dotyczy głosowanie, Przewodniczący powiedział, że nie zarządzi reasumpcji głosowania. 

Ponadto dodał, że ta kompetencja jest zarezerwowana, tylko i wyłącznie 

dla Przewodniczącego. Wobec powyższego powiedział, że przechodzimy do dalszej części 

sesji.  

Radny Paweł Żmuda odnośnie wypowiedzi Radnego Krzysztofa Kowalczyka, powiedział, 

że chciał zaznaczyć, iż Radny Krzysztof Kowalczyk zna jego stanowisko odnośnie 

głosowania, ponieważ na Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu był przeciwny 

wprowadzeniu tego typu zmian, a teraz przez problemy techniczne został pozbawiony głosu, 

w związku z czym powiedział, że uważa, iż to jest niesłuszne, żeby nie ująć reasumpcji 

głosowania. Następnie Radny powiedział, że widzi, iż z przyczyn formalnych i prawnych 

Przewodniczący nie może przystać na jego wniosek formalny i rozumie to, a następnie dodał, 

że za chwilę może złożyć kolejny wniosek formalny i zobaczy jak Radni zagłosują, 

a mianowicie myśli tutaj o §28 Statutu Gminy, w którym można przerwać obrady trwającej 

sesji i są tutaj właśnie przewidziane inne względy m.in. techniczne i jeśli złoży taki wniosek 

formalny, to nie widziałby podstaw do tego, żeby przerwać dzisiejszą sesję i wówczas 

zarządzić trzeba by było kolejną. Następnie powiedział, że bierze jeszcze pod uwagę, 

że albo jakaś konkretna Komisja bądź Klub Radnych złoży wniosek do Rady o zmianę tego 
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zapisu. Radny dodał, że prosi, aby rozważyć te dwie możliwości, tj. albo przerwanie sesji 

albo zmianę tego zapisu w budżecie w głosowaniu na kolejnej sesji. 

Radny Józef Tracz powiedział, że chciałby poruszyć dwie kwestie i wyjaśnić, ponieważ 

na samym początku Radna Agnieszka Bieniek, a później Radny Krzysztof Kowalczyk 

poruszyli ten temat, a mianowicie, iż Wójt w Zarządzeniu nie uwzględnił wniosku Komisji. 

Radny powiedział, że radziłby doczytać i zaznajomić się z przepisami prawa, ponieważ Wójt 

ma takie prawo, a wniosek nie jest wiążący dla Wójta. Kontynuując Radny powiedział, 

że Wójt w Zarządzeniu mógł się odnieść do niego pozytywnie lub negatywnie i tak też 

uczynił, a to Rada głosowała nad wnioskiem. Następnie Radny odnosząc się do drugiej 

sprawy, powiedział, że jego zdaniem nie ma podstaw do tego, żeby ogłosić reasumpcję 

głosowania i dodał, że Przewodniczący ma rację, iż byłoby to złamanie Statutu. Kontynuując 

Radny powiedział, że był przeciwny wpisaniu tych zapisów dotyczących straży pożarnej. 

Kontynuując dodał, że te zapisy w budżecie nie wiążą Wójta w żaden sposób, w zakresie 

wykonania tego, co zostało tam wpisane. W związku z tym Radny powiedział, że dlatego 

uważa dyskusję za bezzasadną. Następnie dodał, że to Radni będą decydowali, biorąc 

pod uwagę różne sytuacje, a także wskazania Komendanta, co do przeznaczenia pojazdu, 

gdzie dodał, że może w ogóle żadnego pojazdu nie być. W związku z powyższym Radny 

zwracając się do Przewodniczącego, powiedział, aby zakończyć tę dyskusję i przejść 

do kontynuacji porządku sesji.  

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak powiedział, że tak uczynił, natomiast 

Radni byli w kolejce i mieli prawo zabrania głosu w tym miejscu, ponieważ jest to dyskusja 

na temat wniosków formalnych. Przewodniczący powiedział, że jego stanowisko 

jest na chwilę obecną absolutnie niezmienne. 

Radna Agnieszka Bieniek wyraziła swoją opinię i powiedziała, że wnioskuje z tego, iż Wójt 

Gminy Stargard jest przeciwko Ochotniczej Straży Pożarnej, natomiast Radni, którzy wsparli 

OSP, jak najbardziej są za. Radna powiedziała, że chciałaby w swoim imieniu, w imieniu 

Prezesa i strażaków Ochotniczej Straży Pożarnej w Grzędzicach, podziękować wszystkim 

radnym, którzy wsparli wniosek i budżet dla Ochotniczej Straży Pożarnej swoimi głosami, 

ponieważ tym pokazali, że nie są obojętne im problemy tej jednostki, a także 

iż bezpieczeństwo mieszkańców jest najważniejsze. 

AD 8. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZATWIERDZENIA 

PLANU PRACY KOMISJI REWIZYJNEJ NA 2022 ROK  

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 rok, a następnie 

poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii do projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno–Porządkowej i Oświaty oraz Komisji Rewizyjnej 

Monika Nikołajew poinformowała, że Komisja Socjalno–Porządkowa i Oświaty pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały oraz że Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Paweł Żmuda poinformował, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały. 
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 28 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 14 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr XXXIII/296/21 z dnia 17 grudnia 2021 r. w sprawie zatwierdzenia planu 

pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 rok, która stanowi załącznik nr 29 do niniejszego 

protokołu. 

AD 9. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZATWIERDZENIA 

PLANÓW PRACY STAŁYCH KOMISJI RADY GMINY STRAGARD NA 2022 ROK 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Stargard 

na 2022 rok, a następnie poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Paweł Żmuda poinformował, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Socjalno–Porządkowej i Oświaty oraz Komisji Rewizyjnej 

Monika Nikołajew poinformowała, że Komisja Socjalno–Porządkowa i Oświaty pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały oraz że Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 30 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 14 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr XXXIII/297/21 z dnia 17 grudnia 2021 r. w sprawie zatwierdzenia 

planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Stargard na 2022 rok, która stanowi załącznik nr 

31 do niniejszego protokołu. 

AD 10. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE UCHWALENIA 

„ROCZNEGO PROGRAMU WSPÓŁPRACY GMINY STARGARD Z ORGANIZACJAMI 

POZARZĄDOWYMI ORAZ PODMIOTAMI PROWADZĄCYMI DZIAŁALNOŚĆ 

POŻYTKU PUBLICZNEGO NA 2022 R.” 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy Gminy Stargard 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
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z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2022 r.”, a następnie poprosił Przewodniczącą Komisji Socjalno-Porządkowej 

i Oświaty Monikę Nikołajew o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

poinformowała, że Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie przyjęła projekt 

uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 32 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”, 

podjęła uchwałę Nr XXXIII/298/21 z dnia 17 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 

„Rocznego programu współpracy Gminy Stargard z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2022 r.”, która stanowi 

załącznik nr 33 do niniejszego protokołu.  

AD 11. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE UCHWALENIA 

GMINNEGO PROGRAMU PROFILAKTYKI I ROZWIĄZYWANIA PROBLEMÓW 

ALKOHOLOWYCH ORAZ PRZECIWDZIAŁANIA NARKOMANII NA 2022 R. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 r., a następnie poprosił 

Przewodniczącą Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monikę Nikołajew 

o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

poinformowała, że Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty jednogłośnie przyjęła projekt 

uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 34 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosów „wstrzymującym się”, 

1 osoba niegłosująca, podjęła uchwałę Nr XXXIII/299/21 z dnia 17 grudnia 2021 r. w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
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oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 r., która stanowi załącznik nr 35 do niniejszego 

protokołu.  

AD 12. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE UCHWALENIA 

GMINNEGO PROGRAMU PRZECIWDZIAŁANIA PRZEMOCY W RODZINIE 

ORAZ OCHRONY OFIAR PRZEMOCY W RODZINIE NA LATA 2022-2028  

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2022-2028, a następnie poprosił 

Przewodniczącą Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monikę Nikołajew 

o przedstawienie opinii Komisji do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty Monika Nikołajew 

poinformowała, że Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 36 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosów „wstrzymującym się”, 

1 osoba niegłosująca, podjęła uchwałę Nr XXXIII/300/21 z dnia 17 grudnia 2021 r. w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie na lata 2022-2028, która stanowi załącznik nr 37 do niniejszego 

protokołu.  

AD 13. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY 

NA ZAWARCIE KOLEJNEJ UMOWY DZIERŻAWY NIERUCHOMOŚCI 

STANOWIĄCEJ WŁASNOŚĆ GMINY ORAZ ODSTĄPIENIA OD PRZETARGOWEGO 

TRYBU JEJ ZAWARCIA  

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiącej własność gminy oraz odstąpienia od przetargowego trybu jej zawarcia, 

a następnie poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu 

Józefa Tracza o przedstawienie opinii Komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały. 

Radna Monika Nikołajew powiedziała, że Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty również 

przyjęła projekt uchwały. 

https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
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Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 38 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 12 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”, 

1 osoba niegłosująca, podjęła uchwałę Nr XXXIII/301/21 z dnia 17 grudnia 2021 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 

własność gminy oraz odstąpienia od przetargowego trybu jej zawarcia, która stanowi 

załącznik nr 39 do niniejszego protokołu.  

AD 14. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY 

NA ZAWARCIE KOLEJNYCH UMÓW DZIERŻAW NIERUCHOMOŚCI 

STANOWIĄCEJ WŁASNOŚĆ GMINY  

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw nieruchomości 

stanowiącej własność gminy, a następnie poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki 

Mienia Komunalnego i Budżetu Józefa Tracza o przedstawienie opinii Komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 40 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”, 

podjęła uchwałę Nr XXXIII/302/21 z dnia 17 grudnia 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnych umów dzierżaw nieruchomości stanowiącej własność gminy, 

która stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu.  

AD 15. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY 

NA ZAWARCIE KOLEJNEJ UMOWY DZIERŻAWY NIERUCHOMOŚCI 

STANOWIĄCYCH WŁASNOŚĆ GMINY  

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

stanowiących własność gminy, a następnie poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki 

Mienia Komunalnego i Budżetu Józefa Tracza o przedstawienie opinii Komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 42 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 12 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”, 

1 osoba niegłosująca, podjęła uchwałę Nr XXXIII/303/21 z dnia 17 grudnia 2021 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiących 

własność gminy, która stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu.  

AD 16. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY 

NA ZAWRACIE POROZUMIENIA MIĘDZYGMINNEGO DOTYCZĄCEGO 

REALIZACJI ZADANIA Z ZAKRESU PUBLICZNEGO TRANSPORTU ZBIOROWEGO 

O CHARAKTERZE UŻYTECZNOŚCI PUBLICZNEJ POMIĘDZY GMINĄ STARGARD 

A GMINĄ SUCHAŃ   

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

dotyczącego realizacji zadania z zakresu publicznego transportu zbiorowego o charakterze 

użyteczności publicznej pomiędzy Gminą Stargard a Gminą Suchań, a następnie poprosił 

Przewodniczącego Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józefa Tracza 

o przedstawienie opinii Komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 44 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 12 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

1 osoba niegłosująca, podjęła uchwałę Nr XXXIII/304/21 z dnia 17 grudnia 2021 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego dotyczącego realizacji zadania 

z zakresu publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej pomiędzy 

Gminą Stargard a Gminą Suchań, która stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu.  

AD 17. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY 

NA ZAWRACIE POROZUMIENIA MIĘDZYGMINNEGO POMIĘDZY GMINĄ 

STARGARD A GMINĄ SUCHAŃ W ZAKRESIE LOKALNEGO TRANSPORTU 

ZBIOROWEGO 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
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Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy 

Gminą Stargard a Gminą Suchań w zakresie lokalnego transportu zbiorowego, a następnie 

poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józefa 

Tracza o przedstawienie opinii Komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 46 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 13 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr XXXIII/305/21 z dnia 17 grudnia 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Stargard a Gminą Suchań 

w zakresie lokalnego transportu zbiorowego, która stanowi załącznik nr 47 do niniejszego 

protokołu.  

AD 18. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY 

NA ZAWARCIE POROZUMIENIA MIĘDZYGMINNEGO POMIĘDZY GMINĄ STARA 

DĄBROWA A GMINĄ STARGARD W ZAKRESIE LOKALNEGO TRANSPORTU 

ZBIOROWEGO 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy 

Gminą Stara Dąbrowa a Gminą Stargard w zakresie lokalnego transportu zbiorowego, 

a następnie poinformował o Zarządzeniu Nr 292/21 Wójta Gminy Stargard z dnia 8 grudnia 

2021 r. w sprawie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Stara Dąbrowa a Gminą Stargard 

w zakresie lokalnego transportu zbiorowego, które stanowi załącznik nr 48 do niniejszego 

protokołu. Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poprosił 

Przewodniczącego Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józefa Tracza 

o przedstawienie opinii Komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 49 do niniejszego protokołu. 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
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Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 13 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr XXXIII/306/21 z dnia 17 grudnia 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Stara Dąbrowa a Gminą 

Stargard w zakresie lokalnego transportu zbiorowego, która stanowi załącznik nr 50 

do niniejszego protokołu. 

AD 19. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE UDZIELENIA ZGODY 

NA ZAWARCIE UMÓW O ŚWIADCZENIE USŁUG W ZAKRESIE PUBLICZNEGO 

TRANSPORTU ZBIOROWEGO 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie udzielenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego, a następnie poprosił Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józefa Tracza o przedstawienie opinii Komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 51 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 13 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr XXXIII/307/21 z dnia 17 grudnia 2021 r. w sprawie udzielenia zgody 

na zawarcie umów o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego, 

która stanowi załącznik nr 52 do niniejszego protokołu. 

AD 20. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE USTALENIA WYKAZU 

WYDATKÓW BUDŻETU GMINY STARGARD NIEWYGASAJĄCYCH Z UPŁYWEM 

ROKU BUDŻETOWEGO 2021  

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy Stargard niewygasających 

z upływem roku budżetowego 2021, a następnie poprosił Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józefa Tracza o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
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Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 53 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 14 głosami „za”, przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr XXXIII/308/21 z dnia 17 grudnia 2021 r. w sprawie ustalenia wykazu 

wydatków budżetu Gminy Stargard niewygasających z upływem roku budżetowego 2021, 

która stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu. 

AD 21. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIAN BUDŻETU 

GMINY NA 2021 R. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2021 r., a następnie poinformował o Zarządzeniu 

Nr 293/21 Wójta Gminy Stargard z dnia 10 grudnia 2021 r. w sprawie autopoprawki 

do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2021 r., które stanowi załącznik nr 

55 do niniejszego protokołu.  Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

poprosił Przewodniczącego Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józefa 

Tracza o przedstawienie opinii Komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Józef Tracz 

poinformował, że Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 56 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 13 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr XXXIII/309/21 z dnia 17 grudnia 2021 r. w sprawie zmian budżetu 

gminy na 2021 r., która stanowi załącznik nr 57 do niniejszego protokołu. 

AD 22. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY 

NA ZAWARCIE POROZUMIENIA MIĘDZYGMINNEGO POMIĘDZY GMINĄ 

STARGARD A GMINĄ MARIANOWO W ZAKRESIE LOKALNEGO TRANSPORTU 

ZBIOROWEGO 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy 

Gminą Stargard a Gminą Marianowo w zakresie lokalnego transportu zbiorowego, a następnie 

poprosił Wójta Gminy Stargard o wprowadzenie do powyższego projektu uchwały. 

 

Wójt Gminy Stargard Jerzy Makowski poinformował, że w dniu 13 grudnia br. wpłynęło 

pismo o wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w zakresie transportu 

publicznego między Gminą Marianowo a Gmina Stargard. Wójt wyjaśnił, że jest to trasa 

przebiegająca przez miejscowości Dobrzany, Marianowo, Czarnkowo, a na terenie gminy 

Stargard przez Kolonię Kiczarowo, jak również druga linia na trasie Dobrzany, Marianowo, 

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
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Trąbki, Kolonia Kiczarowo. Wójt powiedział, że jest to konsekwencją poprzednich umów, 

porozumień, które zostały zawarte z Gminą Stara Dąbrowa i z Gminą Suchań, gdzie również 

Gmina Marianowo poprosiła o takie porozumienie, w związku z tym Wójt wyjaśnił, 

że przychylił się do tego i przedstawia projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 58 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 13 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr XXXIII/310/21 z dnia 17 grudnia 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Stargard a Gminą Marianowo 

w zakresie lokalnego transportu zbiorowego, która stanowi załącznik nr 59 do niniejszego 

protokołu. 

AD 23. ROZPATRZENIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ROZPATRZENIA 

SKARGI NA NIEPRAWIDŁOWE DZIAŁANIE WÓJTA GMINY STARGARD 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak odczytał tytuł powyższego projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na nieprawidłowe działanie Wójta Gminy Stargard, 

a następnie poprosił Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o wprowadzenie 

do powyższego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Paweł Żmuda powiedział, 

że po rozpatrzeniu skargi Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przygotowała projekt uchwały 

i uznała skargę za bezzasadną. Przewodniczący powiedział, że wszystko zostało ujęte 

w uzasadnieniu do projektu uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak poddał pod dyskusję 

ww. projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Wykaz z wynikiem imiennego głosowania nad projektem powyższej uchwały stanowi 

załącznik nr 60 do niniejszego protokołu. 

Rada Gminy Stargard w obecności 14 radnych uczestniczących w obradach sesji podczas 

głosowania, 10 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”, 

2 osoby niegłosujące, podjęła uchwałę Nr XXXIII/311/21 z dnia 17 grudnia 2021 r. 

w sprawie rozpatrzenia skargi na nieprawidłowe działanie Wójta Gminy Stargard, 

która stanowi załącznik nr 61 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak o godzinie 12.48 zarządził przerwę 

w obradach sesji. Natomiast po przerwie, która trwała do godziny 13.06 Przewodniczący 

Rady Gminy wznowił obrady sesji.  

http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
http://bip.gmina.stargard.pl/pliki/stargard/File/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVII/Komisje/PROTOK%C3%93%C5%81%20XVIII/G%C5%82osowanie%20nr%2011.pdf
https://prawomiejscowe.pl/GminaStargard/document/636812/Uchwa%C5%82a-XVIII_174_20
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AD 24. INFORMACJA NT. DZIAŁALNOŚCI WÓJTA W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM 

Wójt Gminy Jerzy Makowski przedstawił informację nt. działalności Wójta w okresie 

międzysesyjnym, którą Radni otrzymali. Ponadto Wójt poinformował, w jakich spotkaniach 

uczestniczył w ostatnim czasie, m.in. powiedział, że odbyło się spotkanie z przedstawicielami 

Banku Gospodarstwa Krajowego, natomiast z Panią Skarbnik uczestniczyli w spotkaniach 

w ramach Polskiego Ładu. Ponadto Wójt poinformował o wizycie Marszałka w ramach 

podpisania umowy ze Stowarzyszeniem WIR. Kontynuując Wójt powiedział, że 30 listopada 

odbyło się wspólne posiedzenie Komisji w Barzkowicach. Natomiast w Starostwie 

było podpisanie grantu dla sołectwa Lipnik z WIR-em. Wójt powiedział także, że działa 

już jadłodzielnia, która znajduje się przy wejściu do Urzędu. Ponadto Wójt powiedział 

o spotkaniu w Szczecinie z Panem Wojewodą w sprawie dróg Skarbu Państwa, a także 

o spotkaniu w Starostwie na temat dróg powiatowych. Wójt powiedział, że uczestniczył 

w obchodach jubileuszowych 75-lecia Domu Kultury Kolejarza i 75-lecia Kolejowej 

Orkiestry Dętej. 

Informacja Wójta nt. działalności w okresie międzysesyjnym wraz z informacją dotyczącą 

wydanych zarządzeń Wójta Gminy od 8.11.2021, stanowi załącznik nr 62 do niniejszego 

protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zapytał, czy są uwagi i pytania 

do powyższej Informacji? 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak 

stwierdził, że Rada Gminy przyjęła powyższą Informację do wiadomości. 

 

AD 25. INFORMACJA NT. DZIAŁALNOŚCI PRZEWODNICZĄCEGO RADY GMINY 

W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak zabierając głos powiedział, że spotkał się 

z przedstawicielami trzech sołectw, gdzie spotkania te dotyczyły problemów na ich terenie, 

między innymi poprawy infrastruktury drogowej, ponadto powiedział, że spotykał się 

z mieszkańcami w ramach dyżurów Przewodniczącego Rady. 

AD 26. WOLNE WNIOSKI I ZAPYTANIA 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak otworzył dyskusję w powyższym punkcie 

porządku obrad. 

Radna Agnieszka Bieniek powiedziała, że wystosowała wniosek do Wójta o zareagowanie 

w trybie natychmiastowym odnośnie dewastacji ul. Spacerowej i Podleśnej, które są 

niszczone przez ciężki transport w ramach prac kolei. Radna powiedziała, że wywożony 

jest tłuczeń, co odbywa się kilkanaście razy dziennie i w związku z tym świeżo 

wyremontowane drogi są zdewastowane. Radna powiedziała, że nie otrzymała od Wójta 

informacji, a następnie dodała, że czas jest do 18 grudnia, w związku z tym powiedziała, 

że być może dzisiaj dostanie tę odpowiedź. Następnie Radna powiedziała, że nie patrzy w tej 

chwili na RODO i podała numer rejestracyjny tego samochodu. Radna dodała, że ten 

samochód wyjeżdża ze stacji PKP w Grzędzicach i jeździ po ścieżce rowerowej, odcinek 

Lipnik-Grzędzice. Radna powiedziała, że za chwilę droga, która jest na gwarancji i ścieżka 

rowerowa, zostanie zdewastowana. Radna powiedziała, aby Gmina natychmiast zareagowała 

w tej sprawie do PKP. Radna powiedziała, że niszczona jest gminna inwestycja, gdzie Gmina 

dostała pieniądze z Unii, żeby mieszkańcy mieli lepiej i mogli korzystać ze ścieżki 

rowerowej, która jest teraz rozjeżdżana przez ciężki sprzęt. Radna powiedziała, że ma zdjęcia 

i dowody. Następnie zwróciła się do Wójta, aby zareagował w tej sprawie. Radna 

powiedziała, że ulica Podleśna i Spacerowa są nieprzejezdne i niszczone przez ciężki sprzęt. 
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AD 27. USTALENIE TERMINU NASTĘPNEJ SESJI 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak ustalił termin zwołania następnej Sesji 

Rady Gminy Stargard na dzień 21 stycznia 2022 r. o godz. 10.00. Następnie Przewodniczący 

Rady powiedział, że wstępny termin sesji w lutym ustala na dzień 25 lutego 2022 r. 

o godzinie 10.00. 

Wójt Gminy Jerzy Makowski złożył wszystkim życzenia z okazji Świąt Bożego 

Narodzenia. 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak również w imieniu własnym oraz całej 

Rady Gminy złożył wszystkim życzenia. 

 

AD 28. ZAMKNIĘCIE OBRAD SESJI 

Przewodniczący Rady Gminy Sebastian Janiak wobec wyczerpania porządku obrad 

podziękował wszystkim za udział i o godzinie 13.20 zamknął obrady XXXIII Sesji Rady 

Gminy Stargard. 

Przewodniczący Rady Gminy 

Sebastian Janiak 

Protokołowała: 

Aleksandra Kowal 


